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Beslutande ledamöter 
Juan-Tadeo Espitia (S) (Ordförande) 
Narcis Spahovic (L) (Vice ordförande) 
John Roslund (M) (Andre vice ordförande) 
Amanda Johannesson (S) 
William Spegel (S) 
Mats Krister Mattsson (M) 
Malin Ahlström (M) 
Oliver Limachi Hinojosa (SD) 
Kristian Månsson (V) 
Ana Süssner Rubin (V) 
Malik Chaudhry (S)  ersätter Gaby Wallström (S) 
Klara Holm (MP)  ersätter Surra Al Sakban (MP) 
Inge Serler (SD)  ersätter Åke Gusérus Bengtsson (SD) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Annika Löfstedt (S) 
Alicia Söderholm (L) 
Ahmad Marof Jaro (M) 
Jonathan Rosenqvist (M) 
Monika Hansson (SD) 
 
Övriga närvarande 
Philip Ljungberg (Nämndsekreterare) 
Anneli Schwartz (Förvaltningschef) 
Elena Zukauskaite (Avdelningschef hållbarhet och nämnd) 
Ghazal Delafrouz (Utredningssekreterare) 
Emma Sandberg (Ekonomichef) 
Adrianna Bassini Ståhl (Kommunal) §5 
Ola Schönström (Sveriges Lärare) §5 
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ÄRENDELISTA 
§5 Bidragsnivåer avseende grundbelopp och tilläggsbelopp 2024 till fristående 

huvudmän 
§20 Borttagen på grund av sekretess 
§21 Borttagen på grund av sekretess 
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§ 5 Bidragsnivåer avseende grundbelopp och tilläggsbelopp 2024 till 
fristående huvudmän 

GYVF-2023-5285 
 
Sammanfattning 
Bidraget till fristående gymnasieskola och anpassade gymnasieskola består av ett 
grundbelopp och i vissa fall ett tilläggsbelopp. Hemkommunen ska lämna bidrag för varje 
elev på ett nationellt program vid en fristående gymnasieskola där huvudmannen fått 
godkännande från Skolinspektionen. Bidrag från hemkommunen till fristående 
gymnasieskola regleras i 16 kap. 52–55 §§, 17 kap. 31-36 §§ samt 19 kap. 45-48 §§ skollagen 
(2010:800). I 13 kap. gymnasieförordningen (2010:2039) finns det närmre bestämmelser 
gällande bidrag till enskilda huvudmän för dessa skolformer. 
I beredningen av ärendet föreslog gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen att 
priserna för grundbelopp är förenliga med nämndsbudget 2024. För att ett beslut om 
bidrag till enskilda huvudmän ska kunna prövas genom förvaltningsbesvär krävs att 
beslutet är riktat till just den part det berör (42 § förvaltningslagen SFS 2017:900). 
Då gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslutade att återremittera nämndsbuget 2024 
vid dess sammanträde 2023-12-19, § 194, gjorde förvaltningen ett alternativt förslag till 
beslut i ärendet som antogs av nämnden. Beslutet gjordes gällande att bidragsnivåerna 
avseende grundbelopp och i vissa fall tilläggsbelopp 2024 baserades på ersättningar enligt 
2023 års budget, fram till dess att budget för 2024 beslutats av nämnd.  
 
Då nytt förslag till nämndsbudget för år 2024 föreligger, föreslås nämnden besluta om nya 
bidragsnivåer avseende grundbelopp och tilläggsbelopp 2024 till fristående huvudmän (i 
enlighet med bilaga Grundbelopp frist gy 2024 samt Grundbelopp frist anpassad gy 2024). 
 
Beslut 

1.  
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslutar bidragsnivåer avseende 
grundbelopp och tilläggsbelopp 2024 till fristående huvudmän (i enlighet med bilaga 
Grundbelopp frist gy 2024 samt Grundbelopp frist anpassad gy 2024). 

2.  
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslutar att delegera beslutsrätt per varje 
fristående huvudman i gymnasieskola och i anpassad gymnasieskola till ekonomichef 
enligt ovan. 

3.  
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslutar att paragrafen justeras 
omedelbart. 

 
   

Yrkanden 
John Roslund (M) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska besluta att 
man följer den anmodan som kommunfullmäktige gav 2022-09-01 till skolnämnderna i 
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samband med att införa den nya internhyresmodellen. Nämligen att stegvis införa 
densamma genom övergångsregler. 
Ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar på att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
ska avslå Johns Roslunds yrkande och bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han uppfattat dem 
korrekt. 
Ordförande meddelar att han avser att ställa förslagen emot varandra. 
Propositionsordningen godkänns. 
Ordförande ställer förslagen emot varandra och finner att nämnden godkänner 
förvaltningens förslag till beslut. 

Reservationer och särskilda yttranden 
John Roslund (M) meddelar en skriftlig reservation för samtliga ledamöter i den moderata 
gruppen. 

Beslutet skickas till  
Ekonomichef 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2024-01-26 Grundbelopp för fristående gymnasieskolor 

2024 
• Protokollsutdrag GVNAU 2024-01-17 §5 Grundbelopp preliminärt fristående 

gymnasieskolor 2024 
• Protokollsutdrag GVN 2023-12-19 §194  Bidragsnivåer avseende grundbelopp och 

tilläggsbelopp 2024 till fristående huvudmän 
• Reviderat förslag till Grundbelopp frist gy 2024 Nämnd 
• Grundbelopp frist anpassad gy 2024 
• PM Förekommande förkortningar inom gymnasieskola och vuxenutbildning 2023-

12-12 
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Reservation 
 

GYVF-2023-5285 Ärende 5 Bidragsnivåer avseende grundbelopp och 
tilläggsbelopp 2024 till fristående huvudmän 
 

Vi moderater känner en stor oro för det faktum att Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
minoritetsstyre tillsammans med vänsterpartiet helt negligerar kommunfullmäktiges anmodan om 
att införa den nya internhyresmodellen stegvis genom övergångsregler om det föreligger behov av 
det. När det gäller den vanligaste gymnasieutbildningen samhällsprogrammet (25% av eleverna 
läser det programmet) blir hyresersättningen 16% lägre eller 3374 kr/elev i ett slag. Friskolorna 
drabbas hårt. I synnerhet de små friskolorna. Förvisso har ersättningen från Malmö stad avseende 
såväl ersättning för respektive program såsom hyresersättning varit allt för frikostig, men att 
omedelbart minska i den storleksordningen och att ge besked så sent i tid riskerar drabba 
friskolorna hårt och i slutändan ännu hårdare för deras studenter. Dessa studenter är malmöbor 
som vi ska värna om och det är anmärkningsvärt att politisk ideologi går före våra studenters 
bästa. En ansvarstagande kommun med ansvarstagande styrande politiker hade infört 
minskningen av hyresersättningen stegvis såsom kommunfullmäktige anmodade. Som det är nu 
är det uppenbart att risken är stor att utbildningskvaliteten på friskolorna försämras, då de inte får 
någon chans att successivt anpassa sig till de nya förutsättningarna och det drabbar som sagt i 
slutändan våra malmöstudenter hårt. Det handlar inte om en liten grupp, då 49% av Malmös 
gymnasiestudenter har valt program i fristående skolor.  

Det är tydligt att minoritetsstyret inte ser värdet av den fantastiska insats som friskolorna gör för 
malmöborna då kommunstyrelseordförande Katrin Stjernfeldt-Jammeh (S) och 
skolkommunalrådet Sara Wettergren (L) i två debattartiklar i Sydsvenskan så sent som 29/12-23 
och 9/1-24 bara slår ned på samtliga friskolor i Malmö. Kan man inte se fördelarna med att ha 
bra friskolor i Malmö stad är man inte heller speciellt rädd om deras existens.  

Vi moderater yrkade utifrån ovanstående resonemang:  

att man följer den anmodan som kommunfullmäktige gav 220901 till samtliga skolnämnder i 
samband med att införa den nya internhyresmodellen, nämligen att stegvis införa densamma 
genom övergångsregler.  

Då vi inte fick igenom våra yrkanden reserverar sig hela den moderata gruppen. 
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Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 2024-01-26  
 

John Roslund (M) 

Mats Mattson (M)  

Malin Ahlström (M)  
 

Med instämmande av 

Ahmad Jaro (M)  

Jonathan Rosenqvist (M)  

7



 
 
 
 
 
 

 
 
 

§ 20 Borttagen på grund av sekretess 

GYVF-2023-4638 
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Reservation 
 

GYVF-2023-4638 Ärende 20, avstängning av elev på Malmö Lärlingscenter 
 

Den moderata gruppen menar att det finns tillfällen då elevers beteenden är så allvarliga att man 
ska frångå gängse rutiner och stänga av eleven direkt en termin. Detta för att dels skicka en tydlig 
signal till eleven om att beteendet är oacceptabelt och dels för att sända en signal till elever och 
personal på arbetsplatsen att trygghet återigen råder. Detta är ett sådant tillfälle.  

Vi yrkar att eleven ska stängas av resten av vårterminen 2024.  

Då vi inte fick gehör för vårt yrkande anför vi reservation. 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden, 2024-01-26  
 

John Roslund (M)  

Malin Ahlström (M)   

Mats Krister Mattsson (M)  

 

Med instämmande av 

Ahmad Marof Jaro (M) 

Jonathan Rosenqvist (M) 
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§ 21 Borttagen på grund av sekretess 

GYVF-2024-385 
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